
Politieke vragen VVD-fractie 
 
Aan:  College van burgemeester en wethouders Gemeente Katwijk 
Betreft: Vragen ex art. 41 RvO inzake ‘Doorbreek de impasse op de Kwakelwei!’ 
Datum:  30 april 2024 
 
 
Geacht college, 
 
Al vele jaren is het een onderwerp van gesprek: de toekomst van de Kwakelwei in Katwijk aan den Rijn. Veel 
politieke partijen spraken zich uit voor een groen stadspark, maar vooralsnog komt er van de plannen weinig 
terecht en ligt het terrein grotendeels braak. Ook uit een recente brief van het college blijkt dat er op korte 
termijn nog weinig positieve ontwikkelingen zullen komen1. 
 
De VVD wil de patstelling doorbreken, zodat er écht iets moois gedaan kan worden met deze locatie. De 
gemeente heeft immers jaren geleden bewust verzuimd het terrein te kopen, en kan en wil (vooralsnog) geen 
financiële middelen inbrengen om dit park te ontwikkelen. 
 

1) Is het college het met de VVD eens dat de huidige werkwijze van het college op korte termijn niet tot 
een ‘stadspark’ zal leiden?  

 
2) Bestaat er bij het college bereidheid om miljoenen uit te trekken voor de ontwikkeling van een 

‘stadspark’, ook in het licht van de financiële situatie zoals geschetst in de raadsbrief Meerjarig 
Financieel Gezond2? Zo nee, waarom gaat u dan toch door op deze heilloze weg, en wordt er niet op 
korte termijn gekozen voor een wijziging van de koers die nu wordt gevaren? 

 
3) Waarom wil het college niet, in overleg met de huidige eigenaar van de grond, de opties verkennen voor 

de aanleg van een groot park mét enkele woningen om dit te bekostigen, dan wel woningen voor 
meerdere doelgroepen om daarmee tegelijkertijd de krapte op de woningmarkt een impuls te geven? 

 
4) Stichting Rijn Park Katwijk vreest dat door het deels bebouwen van het terrein uiteindelijk een groot 

deel zal worden bebouwd. De VVD is hier, net als Rijn Park Katwijk, zeker geen voorstander van. Zijn er 
mogelijkheden om ten dele bebouwing toe te staan, en tegelijkertijd de garantie af te geven dat het 
grootste deel van het terrein wél als park wordt benut? Zo ja, kunt u deze optie betrekken bij de verdere 
verkenning in de komende maanden? 

 
De VVD-fractie ziet de beantwoording van de vragen gaarne tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Frances Ohlenroth   Lennart van der Plas 
Burgerlid VVD    Fractievoorzitter VVD 

 
1 College van burgemeester en wethouders gemeente Katwijk, ‘Raadsinformatiebrief Kwakelwei’, 
https://katwijk.notubiz.nl/document/14073030/1 (19 april 2024) 
2 College van burgemeester en wethouders gemeente Katwijk, ‘Raadsbrief Meerjarig Financieel Gezond, 
https://katwijk.notubiz.nl/document/14025808/1 (14 maart 2024) 


